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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

 

Készült: Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humán és Ügyrendi 

Bizottságának 2024. június 19-én a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal 

dísztermében megtartott ülésén 

 

Jelen vannak:   dr. Varga András bizottsági elnök 

    Robozné Schőnfeld Zsuzsanna, bizottsági tag 

    Lengyel Zsolt bizottsági tag  

    Horváth László bizottsági tag  

    Magyar Balázs bizottsági tag  

    Kaszál József bizottsági tag 

    Kovács Attila bizottsági tag 

    Kőszegi Istvánné bizottsági tag 

    Magó Ottó bizottsági tag 

     

     

Tanácskozási joggal megjelent:   Rigó Balázs alpolgármester  

       dr. Horváth József jegyző 

       dr. Lantai Éva aljegyző 

       dr. Korencsi Melinda jegyzői kabinetvezető 

         
    

A hivatal részéről jelen van: Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

     Fesselné Harsányi Marietta adó- és pénzügyi 

irodavezető 

Herczegné Barcza Ilona adó- és pénzügyi 

irodavezető-helyettes 

dr. Bakos Zsolt városépítészeti és 

vagyongazdálkodási irodavezető 

Mürkl Levente környezetvédelmi és 

városüzemeltetési irodavezető 

Izsáki Zsuzsanna humánszolgáltatási ügyintéző 

Németh Mariann intézményi referens 

Ősz Tibor intézményi referens 

     Vargáné Boda Anikó jegyzőkönyvvezető 

 

Meghívást kapott: Recsák Mária, az Intézmények Gazdasági 

Hivatalának vezetője 

Berczelly Attila, a Tatai Rend-ház Nonprofit Kft. 

ügyvezetője 

Magyarics Gábor TDM menedzser 
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Dr. Seprődi Bence, a Tatai Egészségügyi 

Alapellátó Intézmény igazgatója 

Dr. Ernyei Zoltán, a Szent Borbála Kórház 

megbízott főigazgatója, orvosigazgató, 

osztályvezető főorvos 
  

 

Melyből megjelent: Berczelly Attila, a Tatai Rend-ház Nonprofit Kft. 

ügyvezetője 

Magyarics Gábor TDM menedzser 

Dr. Seprődi Bence, a Tatai Egészségügyi 

Alapellátó Intézmény igazgatója 

 

Megjelent továbbá: Kecskeméti Csilla, a Szent Borbála Kórház ápolási 

igazgatója  
 

 

dr. Varga András a bizottság elnöke köszönti, Rigó Balázs alpolgármestert, dr. 

Horváth József jegyzőt, dr. Lantai Éva aljegyzőt, a hivatal munkatársait és a 

meghívott vendégeket.  

Megállapítja, hogy a bizottság 9 fővel határozatképes.  

Ismerteti a meghívó szerinti napirendi pontokat, melyek a következők: 

 

1. A) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2023. évi szakmai és pénzügyi 

beszámolója 

B) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2024. évi szakmai és pénzügyi 

terve 

Előterjesztő: Berczelly Attila, az Egyesület elnöke 

Előadó:    Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt irodavezető 

Meghívott: Magyarics Gábor TDM menedzser 

 

2. A) Beszámoló a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény tevékenységéről 

B) Tájékoztató a járóbeteg szakellátás helyzetéről 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó:     Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

Meghívottak:    Recsák Mária az Intézmények Gazdasági Hivatalának vezetője 

 

 

(Az 1-2. napirendi pontok a képviselő-testület 2024. június 26-ai ülésének tervezett 

előterjesztései.) 

 

3. Bérlőkijelölés megüresedett szociális bérlakásra 

 Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 

 



 3 

A bizottság jelenlévő 9 tagja, 9 igen egyhangú szavazattal elfogadja a napirendi 

pontokat és a következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   102/2024. (VI.19.) határozata 

a bizottság napirendjéről 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága a I/2-15/2024. sz. meghívóban 

szereplő napirendi pontokat elfogadja az alábbiak szerint: 

1. A) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2023. évi szakmai és pénzügyi 

beszámolója 

B) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2024. évi szakmai és pénzügyi 

terve 

Előterjesztő: Berczelly Attila, az Egyesület elnöke 

Előadó:    Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt irodavezető 

Meghívott: Magyarics Gábor TDM menedzser 

 

2. A) Beszámoló a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény tevékenységéről 

B) Tájékoztató a járóbeteg szakellátás helyzetéről 

Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó:     Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

Meghívottak:    Recsák Mária az Intézmények Gazdasági Hivatalának vezetője 

 

(Az 1-2. napirendi pontok a képviselő-testület 2024. június 26-ai ülésének tervezett 

előterjesztései.) 

 

3. Bérlőkijelölés megüresedett szociális bérlakásra 

 Előterjesztő:  Michl József polgármester 

Előadó:   dr. Bakos Zsolt városépítészeti és vagyongazdálkodási 

irodavezető 

 

N A P I R E N D : 

 

dr. Varga András bizottsági elnök javasolja Kaszál József bizottsági tagot a 

jegyzőkönyv hitelesítőjének személyére: 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete Humán és 

Ügyrendi Bizottsága a bizottsági ülésről készített 

jegyzőkönyv hitelesítésére Kaszál József bizottsági tagot 

bízza meg, 
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melyet a bizottság jelenlévő 9 tagja, 9 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 
 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   103/2024. (VI.19.) határozata 

a bizottsági jegyzőkönyv hitelesítőjének személyéről 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága a bizottsági ülésről készített 

jegyzőkönyv hitelesítésére Kaszál József bizottsági tagot 

bízza meg. 

   Határidő: a bizottsági ülést követő 15. nap 

   Felelős:    dr. Varga András, a bizottság elnöke 

 

 

1. napirendi pont: 

A) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2023. évi szakmai és pénzügyi 

beszámolója 

B) A Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2024. évi szakmai és pénzügyi 

terve 

Előterjesztő: Berczelly Attila, az Egyesület elnöke 

Előadó:    Lakos Zsuzsanna városfejlesztési és projekt irodavezető 

Meghívott: Magyarics Gábor TDM menedzser 

 

      

dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

 

Robozné Schőnfeld Zsuzsanna bizottsági tag kérdése a 3. ponttal - a saját 

szolgáltatások körének bővítésével, működtetésével - kapcsolatos. Kérdése, hogy a 

kiadványfejlesztésben, vagy a gyerekeknek szóló marketing dolgokban van-e 

fejlesztési terv, mert ebben a pontban nincs részletezve, hogy mi a terv ezzel 

kapcsolatban. 

 

Magyarics Gábor TDM menedzser elmondja, hogy a saját szolgáltatások köre 

általában programszolgáltatást jelent az Egyesület részéről. Itt nem a kommunikációs 

feladatokat szokták bővíteni, azok nagyjából adottak, mert évről-évre a pénzügyi 

keretek is ugyanúgy alakulnak, de a saját szolgáltatások körét minden évben valami 

újdonsággal szeretnék bővíteni. A beszámolókban látszik, hogy milyen irányban 

indultak el. Az idei évben szeretnének egy új, pár órás plusz időeltöltési lehetőséget 

jelentő kincskereső játékszerű játékokat bővíteni egy további elemmel. A Kálvária 

domb és környékének a bemutatására már van is ötletük, hogy ott hogyan lehetne egy 

hasonlót megcsinálni, mint ahogy a Kossuth téren és az Öreg-tónál már működik.  
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Berczelly Attila, az Egyesület elnöke elmondja, hogy a munkaszervezetnek nem az 

a célja, hogy a turisták, vagy lakosság felé szolgáltatásokat nyújtson elsősorban, 

hanem hogy a tagság felé. Ez azt jelenti, hogy a turisztikai szereplőknek adott esetben 

szükségük lehet bármilyen olyan szakmai tudásra, amivel a munkaszervezet 

rendelkezik, pl. marketing tanácsadásra, vagy egy pályázatnál egy hatástanulmány 

kidolgozására. Alapvetően ez lenne a fő szolgáltatási kör, erre épült fel ez az 

egyesület. Ezeket a szolgáltatásokat adott esetben a város, illetve a város cégei is 

igénybe veszik, vagy vették. Olyan szempontú megközelítése egy projektnek, amiben 

a turizmusnak a hatásait, vagy egyébként ezzel kapcsolatos dolgokat vizsgálnak, 

tehát a fő szolgáltatás ez. Ez az egyesület nem arra alakult, hogy ő maga turisztikai 

szolgáltató legyen, bár van ilyen – pl. a Szabaduló szoba -, de elsősorban az lenne a 

jó, ha az a 95 fős tagság venné igénybe a szakmai tudását. Ez egy szolgáltatás, itt 

alapvetően más a célcsoport, ebből kell kiindulni. Ez egy óriási kérdés, hogy hogyan 

tudják és mennyire veszik igénybe. Nyilvánvaló, hogy igénybe veszik, csak az 

egyesület azt szeretné, hogy ebben még nagyobb legyen a kereslet aziránt a szaktudás 

után, amivel a munkaszervezet rendelkezik. 

 

dr. Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy a beszámoló 2.5 pontjában 

szerepelnek azok a pályázatok, amik még bírálaton vannak. Az egyik, a Dunától a 

Bakonyig terjedő kerékpárút, vagy hálózat fejlesztése. A másik pedig a „leg”-ek 

tavának a fejlesztése, ami a tatai Öreg-tóra vonatkozik. A kerékpárútnál 440 M Ft-os 

összegre, a „leg”-ek tavánál pedig 500 M Ft-ra pályáznak. Erről szeretne 

részletesebben hallani. 

Elmondja, hogy 23 M Ft volt a tavalyi évnek a mérlege, a jövő évi pedig 46 M Ft. 

Kérdése, hogy mi a különbség oka. 

 

Magyarics Gábor TDM menedzser elmondja, hogy a két pályázat, ami a 

beszámolóban és a tervek között is szerepel, hogy abban valami feladat várható, 

azokról azt gondolja, hogy a bizottság és a képviselő-testület is folyamatosan 

tájékoztatást kap, hiszen a kedvezményezett ezekben a projektekben Tata város 

Önkormányzata elsősorban. Ezek a TOP Plusz keretében kiírt vármegyei pályázatok, 

amit újdonságként a vármegye úgy kezelt, hogy mint konzorcium vezető, mindig a 

vármegyei önkormányzat van benne és konzorciumban valósítja meg ezeket a 

pályázatokat különböző kedvezményezettek részvételével. Az egyik, amiről szó van, 

az az aktív és interaktív turisztikai fejlesztések a Dunától a Bakonyaljáig. Ez 5 

településen, 6 projektelemmel megvalósuló pályázat. Ebből Tata város 

Önkormányzatát érintően 2 elem van benne. Ez a Kőfaragó ház fejlesztésnek II. 

üteme, illetve Vértesszőlős és Tata között az Által-éren egy kenuzható vízi 

túraútvonal kialakítása. Ebben az egyesület szakmai partnerként, turisztikai szakmai 

feladatokat lát el, adott esetben majd a marketing kommunikációs feladatok között 

lehet munkája. A másik pályázat, az a leg-ek tavának ökoturisztikai fejlesztése Tatán. 

Itt már egy kicsit más a helyzet, mert ebben a pályázatban a Tata és Környéke 

Turisztikai Egyesület, mint konzorciumi partner vesz majd részt. Ott kifejezetten a 

pályázathoz kapcsolódó kötelező kommunikáció, illetve az üzleti piaci 

kommunikációs feladatokat fogja végezni. Ez összefügg a költségvetési kérdésekkel 

is, hogy egy mérlegfőösszeg, egy éves beszámoló végén a ténylegesen megvalósult 

folyamatokat képezi le és tartalmazza. A tervbe mindig kicsit többet gondolnak bele, 
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egyébként ezeknek a pályázatoknak a megvalósulásához kapcsolódó pénzügyi 

dolgokat is szerepeltették benne. Majd a 2024-es év mérlegének a kialakításakor 

majd szintén azok az összegek fognak benne szerepelni, amik ténylegesen az adott 

évben érintették az egyesület működését.  

 

Dr. Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy az első pályázat úgy szól, hogy 

„Kerékpáros túraútvonal hálózat kialakítása a Bakonyalján”. Kérdése, hogy ez az 5 

településen 6 pályázat? 

 

Magyarics Gábor TDM menedzser elmondja, hogy nem, azt azért nem említette, 

mert abban Tata város Önkormányzata nincs benne, az egy másik terület. Azért 

szerepel viszont az egyesület anyagai között, mert az egyesületnek Tata mellett 

további 17 település is a tagja. Súr község Önkormányzata, Kisbér, akik viszont 

érintettek abban a projektben és így az egyesületnek is lesz vele feladata.  

Dr. Varga András bizottsági elnök kérdésére elmondja, hogy a pénzügyi beszámoló 

mindig egy lezárt évről, a ténylegesen megvalósult feladatokat és ahhoz kapcsolódó 

pénzmozgásokat tartalmazza. Egy tervbe mindig egy kicsit többet álmodnak bele. Ez 

már a 2024-es, ezekkel a pályázatokkal várhatóan kapcsolatos feladatok részét is 

tartalmazza, majd a 2024-es beszámolónál a mérleg azt fogja tartalmazni, ami 

ténylegesen megvalósult. 

 

Dr. Varga András bizottsági elnök további kérdés, hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja a Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2023. évi szakmai és 

pénzügyi beszámolójáról, valamint 2024. évi szakmai és pénzügyi tervéről szóló 

előterjesztést: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2023. 

évi szakmai és pénzügyi beszámolójáról, valamint 2024. 

évi szakmai és pénzügyi tervéről szóló előterjesztést, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 9 tagja 9 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   104/2024. (VI.19.) határozata 

a Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2023. évi 

szakmai és pénzügyi beszámolójáról, valamint a 2024. 

évi szakmai és pénzügyi tervéről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Tata és Környéke Turisztikai Egyesület 2023. 

évi szakmai és pénzügyi beszámolójáról, valamint 2024. 

évi szakmai és pénzügyi tervéről szóló előterjesztést. 
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   Határidő: 2024. június 26-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

2. napirendi pont: 

A) Beszámoló a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény tevékenységéről 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó:    Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

Meghívott:     Dr. Seprődi Bence, a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény 

igazgatója 

    

 

 B)  napirendi pont: 

Tájékoztató a tatai járóbeteg szakellátás helyzetéről 

Előterjesztő: Michl József polgármester 

Előadó:    Bálint Anita humánszolgáltatási irodavezető 

Meghívott:     Dr. Ernyei Zoltán, a Szent Borbála Kórház megbízott 

főigazgatója, orvosigazgató, osztályvezető főorvos 

 

 

dr. Varga András bizottsági elnök javasolja, hogy az előterjesztés A) és B) pontját 

egyben tárgyalja a bizottság. 

Megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel 

kapcsolatban.  

 

Dr. Seprődi Bence, a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény igazgatója 
elmondja, hogy az eredeti beszámoló 2 oldallal hosszabb volt. Volt egy függelék, ami 

úgy volt feltüntetve, hogy mit javasol a képviselő-testületnek munkának. Úgy 

gondolja, hogy ez itt is fontos lehet, mert kitér arra, hogy az alapellátási 

humánerőforrást és egyáltalán az alapellátás jövőjét hogyan kellene kezelni, vagy mit 

javasol arra, hogy a jövőben is tervezhető legyen ez a dolog. Sajnálja, hogy lemaradt 

a végéről és bízik benne, hogy a megfelelő helyen meg fog jelenni és tud ezzel 

foglalkozni a bizottság, vagy a képviselő-testület. 

 

Robozné Schőnfeld Zsuzsanna bizottsági tag kéri igazgató urat, hogy hogy 

ismertesse a lemaradt 2 oldal – függelék – tartalmát.  

  

Dr. Seprődi Bence, a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény igazgatója 
elmondja, hogy 3. pontja volt a mellékletnek. Az egyik az, hogy a felnőtt háziorvosi 

körzeteket kellene átalakítani. Ott egy olyan körzet van, ami alatta van annak a 

lélektani határnak, amit az OKFŐ meghúzott üzembiztonsági szempontból. Ez azt 

jelenti, hogy az a körzet hosszú távon betöltetlenné válik, akkor fennáll az esélye, 

hogy megszüntesse az OKFŐ. Ezt a tatai lakossági létszám nem indokolja. Úgy 

gondolja, hogy az átlag 2000 fős lakosságszám az bőven indokolja, hogy meg legyen 

ez a 10 körzet, ez egy egyszerű körzetmódosítás lenne. Gyermekvonalon nehezebb a 
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helyzet, ott 6 körzet van és abból 3 van létszám alatt. Itt az nehezíti a dolgot, hogy 

akik valóban be vannak jelentkezve és ezekbe a körzetekbe járnak, azok sokkal 

többen vannak, mint az utca szerinti lakosságszám. Az a tapasztalata, hogy a 

kistérséget is bevonzzák a tatai gyerekorvosok. Az OKFŐ definíciójában ez nem 

szerepel, illetve kifejezetten kizárják azt, hogy nem vizsgálják, hogy hányan járnak a 

körzetbe, hanem azt nézik, hogy utca szerint hányan tartoznak oda. Úgy becsüli ezt a 

dolgot, hogy ha megürülnek a körzetek, akkor 1 vagy akár 2 körzet is megszüntetésre 

kerülhet. Úgy gondolja, hogy ez kistérségi szinten ez egy nagy veszteség lenne és 

ennek a lakosság szenvedné a kárát. Azt javasolta, hogy egy alapos állapotfelmérés 

és tájékozódás után kistérségi szinten kellene kidolgozni az új körzethatárokat és 

bevinni az OKFŐ-höz módosításra.  

Elmondja továbbá, hogy szó volt már régebben testületi ülésen, hogy országosan is és 

a környéken is nagy gond a háziorvosok, házi gyermekorvosok utánpótlásának a 

biztosítása. A szomszédos településeken már látszik, hogy nagyon nagy 

erőfeszítéseket tesznek azért, hogy be legyenek töltve körzetek. Úgy látja, hogy Tata 

városa ezen a téren egy kicsit még várakozó állásponton van, hiszen egyenlőre 

minden körzet be van töltve, de úgy gondolja, hogy erre nem lehet számítani, hogy ez 

hosszútávon nem fog megoldódni. Még az előtt lehetne erre egy stratégiát 

kidolgozni, felépíteni, nyílttá tenni, hogy Tata milyen eszközökkel próbálja ide 

csábítani a potenciális háziorvosokat és házi gyerekorvosokat mielőtt baj lesz és 

mielőtt kapkodni kellene.  

 

dr. Varga András bizottsági elnök várja a javaslatokat, hogy milyen módon lehetne 

erre a kérdésre megoldást találni. Jó lenne, ha megoldott lenne, hogy az orvosi 

ellátást olyan módon tudják biztosítani, hogy megfelelő számú orvos jöjjön Tatára és 

biztosítsa az ellátást.  

 

Kecskeméti Csilla ápolási igazgató elmondja, hogy elemezték a lakosság helyzetét 

Tatán területi védőnői ellátás szempontjából és ugyanerre a következtetésre jutottak, 

sőt kezdeményezték már az OKFŐ-nél a körzetmódosítást. Utcákat kell 

átcsoportosítani, erről szól a körzetmódosítás, hogy a maximumot ki tudják hozni a 

létszámból. Van, ahol létszámbővítést kértek a megnövekedett gyerekszám miatt. 

Valóban ugyanaz a helyzet a felnőtt és a védőnői ellátás vonatkozásában. AZ OKFŐ 

döntése és engedélyezése a napokban várható.  

 

dr. Varga András bizottsági elnök elmondja, hogy az Alapellátó Intézmény 

beszámolójában szerepelt, hogy legutoljára már nem vették igénybe a nyári napközis 

táborban az iskolai egészségügyi ellátást, de nyilván volt egészségügyi ellátás. 

Kérdése, hogy ezt akkor a védőnői szolgálat látta el? 

 

Robozné Schőnfeld Zsuzsanna bizottsági tag elmondja, hogy a beszámolóban 

szerepel, hogy újra indul a vizes kezelés, amit nagyon jónak tart, mivel nagyon sokan 

veszik igénybe. Kérdése, hogy meddig kívánják ezt fenntartani, amíg át nem költözik 

az egész mozgásszervi rehabilitáció vagy marad-e? 

Elmondja, hogy nagyon örül a mammográfiai készülék elhelyezésének, mivel erre is 

nagyon nagy az igény és nagy örömmel veszik a tataiak és a további ellátásnak a 

biztosítását is, hiszen több helyen azért vannak hiányosságok. 



 9 

 

Kecskeméti Csilla ápolási igazgató elmondja, hogy januártól kiszervezték a vizes 

tevékenységeket, például a gondnokolást és az üzemeltetést az egészségügyből. 

Jelenleg a vizes kezelés kérdése és a galván kád beüzemelés a KEF-nél tervezési 

fázisban van. Megtörtént a felmérés. 4 éve nem működött a medence. Jelenleg az 

elfogadást kapott a KEF részéről, hogy újraindítsák. Most szerződéskötési szakban 

vannak a szolgáltatóval, aki a szűrőket cseréli, tölti a medencét, vízmintát készít és 

utána indul. A galván kádnál pedig szintén tervezési szak van, mert ott már megvan a 

helyiség a járó rendelésen, ahová szeretnék telepíteni a galván kádat. Ezzel is a 

reumatológiai szolgáltatást erősíteni. Gyakorlatilag komplett reumatológiai kezelés 

sort tudnak így biztosítani a tatai lakosságnak. Reményei szerint ez 1 hónapon belül 

beindul és ezt nem kívánják megszüntetni, ez egy fejlesztés és a fekvő osztályok 

beköltözésével ezt a szolgáltatást itt szeretnék hagyni. A digitális mammográffal 

kapcsolatban elmondja, hogy ez egy szűrésre alkalmas korszerű mammográf 

készülék, a telepítése megtörtént a cég részéről és az oktatás is a tegnapi napon. Most 

várják az OKFŐ-től a haszonkölcsön szerződését ennek a készüléknek, hogy el 

tudják indítani a működési engedély engedélyeztetési folyamatát, ez kb. 2-3 hónap. A 

készülék az intézményben van, telepítésre került csak várják, hogy indulhasson.   

 

dr. Varga András bizottsági elnök további kérdés, hozzászólás hiányában 

szavazásra bocsátja a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény tevékenységéről 

szóló beszámolót: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény 

tevékenységéről szóló beszámolót, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 9 tagja, 9 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   105/2024. (VI.19.) határozata 

a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény 

tevékenységéről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a Tatai Egészségügyi Alapellátó Intézmény 

tevékenységéről szóló beszámolót. 

 

 

   Határidő: 2024. június 26-i testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 
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Dr. Varga András bizottsági elnök megkérdezi a jelenlévőket, van-e valakinek 

kérdése, hozzászólása az előterjesztéssel kapcsolatban.  

Kérdés, hozzászólás hiányában szavazásra bocsátja a tatai járóbeteg szakellátás 

helyzetéről szóló tájékoztatót: 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a tatai járóbeteg szakellátás helyzetéről szóló 

tájékoztatót, 

 

melyet a bizottság jelenlévő 9 tagja, 9 igen egyhangú szavazattal elfogad, és a 

következő határozatot hozza: 

 

                               Tata Város Önkormányzat Képviselő-testülete 

   Humán és Ügyrendi Bizottsága 

   106/2024. (VI.19.) határozata 

a tatai járóbeteg szakellátás helyzetéről 

 

Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének Humán 

és Ügyrendi Bizottsága elfogadásra javasolja a képviselő-

testületnek a tatai járóbeteg szakellátás helyzetéről szóló 

tájékoztatót. 

 

   Határidő: 2024. június 26-i képviselő-testületi ülés 

   Felelős:    dr. Varga András bizottsági elnök 

 

 

 

További kérdés, bejelentés nem hangzik el, így a bizottság a mai ülését zárt ülés 

keretei között folytatja. 

 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

    dr. Varga András                   Kaszál József 

    bizottsági elnök         bizottsági tag 

               

 


